

Nominee Application 提名表格

Name 姓名: _____ Tel 電話: _____

Email 電郵: _____

Relationship with the resident of Villa Cathay Care Home:

與華宮安老院長者的關係:

My _____ is a Current / Former resident of Villa Cathay Care Home.

我的_____是以前 / 現在 華宮安老院的住客。

Why you would like to be a Family Council Executive? (Pls reply in less than 100 words.)

為什麼您想成為華宮家人委員之執行委員? (請以少於 100 字回答。)

Please describe within 100 words what improvements you want to make for residents of Villa Cathay

請在 100 個字內描述您將如何參與改善華宮長者的生活。

What you would like other family members to know about you? (in less than 50 words pls.)

請介紹一下你自己。(請以少於 50 字回答。)

Are you at arm's length with all current Villa Cathay staff and board members?

您與任何華宮現任的員工或理事是否有親屬關係?

At arm's length 沒有親屬關係 Non-arm's length 有親屬關係

Please return the completed form to the social worker of Villa Cathay Care Home or to contact@villacathay.ca no later than May 15, 2021.

請填妥表格在五月十五日前交回華宮安老院社工或電郵 contact@villacathay.ca。